

PART-TIME EMPLOYMENT OPPORTUNITY

ONLINE TEACHING POSITION –

The [Quebec Board of Black Educators \(QBBE\)](#) is a Nonprofit education and research institution committed to raising awareness on educational bias, and providing academic support and opportunities to communities of colour.

[QBBE](#) is hiring Province of Quebec accredited teachers to provide online academic support to students of minority communities in Montreal.

If you are qualified to teach, primary and/or secondary school students, English, French (as a second language), History and Citizenship, Science, Mathematics courses in English and French

And you also have:

- Excellent communication skills.
- Experience and background in the subject areas you wish to teach
- A love of learning and passion for helping others to learn and succeed
- Ability to connect with students, and keep students engaged and excited about learning online
- Technological skills and can easily adapt to new technologies.

We encourage you to submit your application by filling out the form attached below

<https://forms.gle/7YDH62g1yc6wKdnPA>

This is a part-time position.

Salary based on experience.

We thank you for your interest. Only successful candidates will be contacted.

FRENCH

OPPORTUNITÉ D'EMPLOI À TEMPS PARTIEL

POSITION D'ENSEIGNEMENT EN LIGNE -

Le [Conseil québécois des éducateurs noirs \(QBBE\)](#) est un établissement d'éducation et de recherche à but non lucratif qui s'engage à sensibiliser la population aux préjugés en matière d'éducation et à offrir un soutien scolaire et des possibilités aux communautés de couleur.

[QBBE](#) embauche des enseignants accrédités de la province du Québec pour offrir un soutien scolaire en ligne aux étudiants des communautés minoritaires de Montréal.

Si vous êtes qualifié pour enseigner, les élèves du primaire et/ou du secondaire, l'anglais, Français (langue seconde), les cours d'histoire, de sciences, de mathématiques en anglais et en Français

Et vous avez aussi:

- Excellentes compétences en communication.
- Expérience et expérience dans les domaines que vous souhaitez enseigner
- Un amour de l'apprentissage et la passion pour aider les autres à apprendre et à réussir
- Capacité de communiquer avec les élèves et de garder les élèves engagés et excités à l'idée d'apprendre en ligne
- Confortable avec l'utilisation de la technologie

Nous vous encourageons à soumettre votre demande en remplissant le formulaire ci-dessous.

<https://forms.gle/7YDH62g1yc6wKdnPA>

Il s'agit d'un poste à temps partiel.

Salaire basé sur l'expérience.

Nous vous remercions de votre intérêt. Seuls les candidats retenus seront contactés.